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Contactgegevens Gemeente 
Amersfoort
Stadhuisplein 1
3811 LM Amersfoort
Telefoon 14 033
Website: www.amersfoort.nl. 
E-mail: info@amersfoort.nl
WhatsApp: 06 5750 5302

OPENINGSTIJDEN 
Burgerzaken werkt alleen op 
afspraak.
Sociale Zekerheid Stadhuisplein 3,  
telefonisch bereikbaar  
09.00 - 17.00 uur

Archief Eemland
Eemplein 73 (Het Eemhuis,  
3e verdieping). Openingstijden 
en meer informatie:  
www.archiefeemland.nl

Wijkteams
Informatie over wijkteams voor 
zorg en ondersteuning:
www.amersfoort.nl/wijkteams 
of bel 14 033

Belastingen
Informatie over de 
gemeentebelastingen.
www.amersfoort.nl/belastingen 
of bel 14 033

Natuurlezing in Het Groene Huis

Dick de Vos vertelt weetjes over de natuur
“Wat je niet kent, kun je niet koesteren.” Met dit motto komt Dick de Vos 
verrassende weetjes vertellen over allerlei Nederlandse planten, dieren en 
schimmels. Op dinsdag 26 november is er weer een natuurlezing in Het 
Groene Huis. De titel: ‘Van haring tot knotwilg en van grote vuurvlinder tot 
vliegenzwam’. 

Dick de Vos is natuurgids, natuurjournalist en literatuurwetenschapper. 
Hij schreef onder andere  de ‘Canon van de Nederlandse natuur.’ Dat is 
een boek over vijftig soorten planten, dieren en schimmels die typisch 
zijn voor ons land.  Tijdens zijn lezing  legt hij uit waarom hij deze soorten 
koos. Was het omdat ze mooi zijn? Of zeldzaam? Of zegt de soort iets 
over de onderwerpen van deze tijd, zoals klimaatverandering, vervuiling, 
biodiversiteit of stikstofproblematiek? Daarbij vertelt hij over hun link met 
de bodem en het landschap, over water en weer en ook over de geuren en 
geluiden van de natuur in Nederland. Het boek is inmiddels genoemd voor 
de Natuurboekenprijs 2024 (voorheen de Jan Wolkersprijs).

Informatie
De lezing is dinsdag 26 november van 20.00 tot 22.00 uur in Het Groene 
Huis aan de Schothorsterlaan 21 in Amersfoort. De toegang is gratis, 
aanmelden is niet nodig.

Meer weten? hetgroenehuisamersfoort.nl/agenda. Daar staat ook een link 
om de lezing online te kunnen volgen. Het is de maandelijkse natuurlezing 
van de Werkgroep Natuurlezingen Amersfoort, een samenwerkingsverband 
van KNNV, IVN, Vogelwacht Utrecht en Gemeente Amersfoort. 

Subsidie voor Inclusie, Diversiteit en Toegankelijkheid

Zodat iedereen mee kan doen
Organiseert u activiteiten die helpen om meer mensen met allerlei achtergronden en beperkingen 
actief te laten meedoen in de stad? Dan kunt u bij de gemeente geld (subsidie) aanvragen om dit 
mogelijk te maken. Hoe dit zit, kunt u lezen op de website www.amersfoort.nl/subsidies. Heeft 
u dan nog vragen, dan kunt u langskomen tijdens een van de inloopspreekuren op  2, 9 en 16 
december 2024 van 15.00 tot 16.30 uur  in het Stadhuis. 

Aanmelden voor het spreekuur is niet nodig; u 
kunt zich melden bij de receptie in de hal van 
het stadhuis, Stadhuisplein 1, en vragen naar 
Cathy al Bazi. U kunt ook een e-mail sturen naar 
diversiteit@amersfoort.nl of bellen met het 
klantcontactcentrum , telefoonnummer 14 033.

Het gaat erom dat wat u gaat organiseren 
meer mensen een kans geeft om mee te doen. 

Bijvoorbeeld met activiteiten of toegang tot 
plaatsen of tot informatie. Want gemeente 
Amersfoort vindt het belangrijk dat iedereen kan 
meedoen.  Dat mensen vaker een band krijgen, 
zich vaker thuis voelen en dat meer inwoners 
gezond en fit zijn. Het kunnen activiteiten zijn 
voor ontmoeting (sociale activiteiten), waar 
mensen iets van kunnen leren (educatief) of 
waarbij ze iets leren over kunst of cultuur.

Voor wie 
De subsidie kunt u aanvragen namens een 
stichting. Maar ook als bewonersgroep of 
bewoner kunt u een aanvraag indienen. U kunt 
maximaal € 5.000,- aanvragen. In totaal is een 
bedrag van € 95.000,- beschikbaar voor het 
kalenderjaar 2025. Subsidieaanvragen kunt u 
online indienen vanaf 1 januari tot en met 31 
januari 2025.

Meer informatie?
Meer informatie vindt u op de website   
www.amersfoort.nl/subsidies of tijdens het 
inloopspreekuur. 

GemeenteZorgPolis voor inwoners met een laag inkomen
Speciaal voor mensen met een laag inkomen en hoge zorgkosten biedt 
de gemeente Amersfoort ook in 2025 een zorgverzekering aan. Dit is 
een verzekering van verzekeraar DSW met extra ruime vergoedingen. De 
gemeente betaalt mee aan uw premie. U kunt kiezen uit twee pakketten: 
standaard of top. Deze verzekering is voor inwoners van Amersfoort met 
een inkomen tot 120% van de bijstandsnorm (zonder vakantiegeld). In de 
tabel staat hoeveel dat is in euro’s.

Meer informatie over deze zorgverzekering, de pakketten, de premies en de 
vergoedingen vindt u op de website www.gezondverzekerd.nl/amersfoort. 

Overstappen?
U kunt op die website ook een vergelijking maken met uw huidige 
verzekering. Het ligt aan uw persoonlijke situatie of het gunstig is om 

over te stappen of niet. Wilt u overstappen van uw huidige naar deze 
zorgverzekering? Houd de burgerservicenummers (BSN) bij de hand van alle 
gezinsleden die de overstap maken. Ook is het handig om uw huidige polis 
erbij te hebben.

Bij hulp of vragen
Heeft u vragen en/of wilt u hulp? Bel met de gemeente Amersfoort,  
tel. 14 033. Zij helpen u met vragen. Wilt u liever langskomen? Dat kan. 
Maak een afspraak bij één van de Informatiewinkels van Indebuurt033.  
Zie ook www.indebuurt033.nl
•  Soesterkwartier en Amersfoort Zuid: Amsterdamseweg 6-K,  

033  737 0294 
•  Amersfoort Noord: Hof der Gedachten 26 (Het Pluspunt), 033  737 0353 

en Leeghwater 1-3 (Icoon)
•  Kruiskamp: Neptunusplein 66-K, 033  475 5664 
•  Liendert: Wiekslag 92 (De Groene Stee), 033  303 6420

Voor meer informatie kunt u ook de QR-code scannen.

Woensdag 20 november 2024 

Ondernemersbijeenkomst 
uitstootvrije binnenstad 
Lees verder > pagina 2

Samen Duurzaam
Lees verder > pagina 3

De Raad 
Lees verder > pagina 4

Vliegenzwam, de paddenstoel uit het bekende kinderversje. (foto: Hans van 
Zummeren)

samenstelling gezin 21 jaar totdat u AOW 
ontvangt

Vanaf de leeftijd 
waarop u AOW 
ontvangt

alleenstaande (ouder) € 1.491,63 € 1.660,81

samenwonend/getrouwd € 2.130,90 € 2.253,37

https://www.amersfoort.nl/wijkteams
https://www.amersfoort.nl/belastingen-en-woz
https://hetgroenehuisamersfoort.nl/agenda
https://www.amersfoort.nl/subsidies
https://www.gezondverzekerd.nl/gemeente/amersfoort/zorgverzekeringen#/pakketten
https://indebuurt033.nl/
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Wegwerkzaamheden 
Hier vindt u informatie over wegen die geheel of gedeeltelijk zijn 
afgesloten. Omdat het werk aan de weg afhankelijk is van veel zaken, 
waaronder het weer, kan het zijn dat werkzaamheden eerder of later 
beginnen dan gepland. De meest actuele ontwikkelingen vindt u op  
www.amersfoort.nl/werkzaamheden.

Plaats    Werk/hinder    Wanneer   

Baak van Herkingen Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor verkeer. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

21 november

De Bik Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor verkeer. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

T/m 27 november

Dollardstraat en omgeving Wegwerkzaamheden. Steeds een 
stukje  afgesloten voor verkeer. 
Verkeer wordt met borden 
omgeleid.

T/m 25 juli 2025

Eline Verestraat (tussen 
Balladelaan en Van Oudijckerf)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor verkeer. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

T/m 29 november

Hoefseweg (fietspad tussen 
Monitorweg en Printerweg)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor verkeer. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

T/m 17 december

Hogeweg (linksaf strook 
richting Ringweg Randenbroek)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor verkeer. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

25 t/m 27 november, van 9.00 tot 15.00 
uur

Hogeweg (toerit richting 
Ringweg Randenbroek, vanaf 
De Velduil/Operaweg)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor verkeer. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

2 t/m 6 december en 9 t/m 10 december

Holkerweg (ter hoogte van 
nummer 5)

Afgesloten voor doorgaand verkeer 
vanwege een kraan op de weg.

21 november van 8.00 tot 15.00 uur

Monnikenboschpad 
(doorfietsroute F28)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor verkeer. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

T/m 29 november

Noordewierweg (tussen 
Zeeuwsestraat en Isseltseveld)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor verkeer. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

De straat wordt in fases afgesloten. De 
komende fase is: 
-  Tussen Gerrit van Stellingwerf en 

Dollardstraat: t/m 20 december.
De laatste fase is gereed in november 
2025. 

Patrijzenhof en omgeving Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor verkeer. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

T/m 20 december

Scherbierstraat Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor verkeer. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

9 t/m 10 december  
12.30 uur

Schimmelpenninckstraat Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor verkeer. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.
De basisschool Sint Joris blijft 
bereikbaar en ook bewoners 
kunnen bij hun woning.

T/m 20 december 16.00 uur

Van Marnixlaan (tussen 
Borgerlaan en Van Lenneplaan)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor verkeer. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

Van 26 november 7.00 uur tot 27 
november 14.00 uur

Van Oudijckerf (tussen 
Eline Verestraat en Maarten 
Rossaartpad)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor verkeer. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

T/m 22 november

Veldstraat Afgesloten voor doorgaand verkeer 
vanwege een straatfeest.

14 december van 16.00 tot 21.00 uur

Vermeerstraat (tussen 
Bisschopsweg en rotonde 
Roethof)

Gefaseerd afgesloten voor verkeer. 
Verkeer wordt met borden 
omgeleid.

T/m 21 maart 2025

Weteringkade Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor verkeer. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

22 november

Van de Stadsdichter

Gedicht geschreven ter ere van Herinneringslantaarn, 10 november ‘24 

Soms 
Je zit 
naast me op de bank
bij 2voor12 
jij zou deze weten 

In mijn pan met boerenkool 
nog altijd veel te veel  

In dat appje dat ik kreeg 
over een man in Friesland 
die een ganzenei vond,
het ei uitbroedde, de gans een naam gaf
hij noemde de gans Gurbe, die gans is nu zijn grote vriend 
het nieuwsitem heette ‘Ganzenvriend’
jij zou zeker lachen 

In de zee bij Castricum afgelopen weekend
jij zou niet klagen over hoe koud 
jij ligt in het zand, in het uitzicht, in het water
toen het vloed werd en
we onze spullen steeds weer 
iets verder moesten opschuiven 

Zoals we tevergeefs 
onze spullen, onze kleren
herinneringen 
aan hoe je rook -  soms vergeet ik hoe je rook 
opschuiven in de tijd 

In de ijdele hoop 
de dans te ontspringen 
hoogmoedig opschuiven 
in het zand van de loper
uiteindelijk met haren vol zout
koude handen, natte broekspijpen 
naar huis 

In de eerste keer dat ik weer echt moest lachen
er zelf zo van schrok 
dat ik meteen moest huilen

Het zand van de loper 
knarst tussen mijn tanden 
het zit in de boerenkool - die had ik toch gewassen

Het zand 
schuurt, schuurt 
blijft schuren

De tijd doet een poging iets glad te maken 
wat ruw mag blijven
ruw móet blijven
niet mag vervagen
met de dagen 

Soms vergeet ik 
hoe je rook 

Tanja ter Brake
Stadsdichter Amersfoort 

Tanja ter Brake is de stadsdichter van Amersfoort. 
Zij schrijft regelmatig over typisch Amersfoortse 

of actuele onderwerpen. Als kunstenaar is de 
stadsdichter vrij in onderwerpkeuze en de inhoud 

van haar werk. De gemeente is daarom niet 
verantwoordelijk voor wat zij schrijft.

(foto: Evelien Woldman)

Bijeenkomst voor ondernemers over 
uitstootvrije binnenstad
Op vrijdag 6 december zijn alle ondernemers uit Amersfoort welkom 
voor een ZES count down mocktail hour bij Broei, Utrechtseweg 29 in het 
iconische Nefkensgebouw. ZES staat voor Zero Emission Stadslogistiek en 
gaat over de uitstootvrije binnenstad. 

Vanaf 1 januari 2025 is de zero emissie zone voor stadslogistiek een feit 
in het kernwinkelgebied van Amersfoort. Dat betekent dat vanaf dan 
bedrijfswagens geen CO2 meer mogen uitstoten in de binnenstad. Op 
6 december gaan we tussen 16.00 en 17.30 uur ‘aftellen naar 1 januari’, 
kijken we samen terug op de afgelopen ZES-bijeenkomsten en kijken we 
vooruit. En natuurlijk zijn er alcoholvrije cocktails.

Geef je op vóór 1 december 2024 via www.metamersfoort.nl/zes.

https://www.amersfoort.nl/werk-aan-de-weg
https://www.amersfoort.nl/werk-aan-de-weg
https://www.metamersfoort.nl/Beheer/Formulierenmodule/2910573.aspx?t=Aanmelden-bijeenkomst-Zero-Emissie-Stadslogistiek


Gemeente, politie, jongerenwerk en andere betrokken 
professionals werken hard aan het bestrijden en voorkomen van 
overlast, criminaliteit en onveiligheid in Amersfoort. Maar ook 
de veiligheidsambassadeurs, maatjes van Jack, deelnemers aan 
Burgernet en andere bewoners dragen veel bij aan veiligheid.

Samen Duurzaam
De gemeente werkt aan een duurzame stad. Waar voldoende groen te vinden 
is. Waar water, lucht en bodem schoon zijn. Een plek waar mensen zich veilig 
voelen. Een CO2-neutrale stad. Kortom, een stad waar het prettig wonen, werken 
en recreëren is. Dit kunnen we niet alleen. Dat doen we samen met inwoners 
en gebruikers van de stad: Samen Duurzaam. Heeft u leuk duurzaam nieuws uit 
Amersfoort? Laat het ons dan weten via duurzamestad@amersfoort.nl.
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“Uiteindelijk gaat het om uw portemonnee” 

De duurzaamheidswinkel: gratis advies  
033 IN ACTIE opende kortgeleden de ‘Duurzaamheidswinkel’. “Besparen op uw energierekening? Kom met ons praten”, zegt 
Louis de la Combé. “Onze energiecoaches willen mensen informeren over duurzaamheid, iedereen is welkom en het kost niks”.  

De winter komt eraan en dit betekent dat het buiten kouder 
wordt. Wat betekent dit voor uw energierekening? “De 
energieprijzen stegen al enorm de afgelopen jaren. Dit komt 
doordat fossiele brandstoffen, zoals gas, steeds duurder 
worden. Amersfoort is een stad waar de meesten het goed 
voor elkaar hebben, maar lang niet iedereen”. 

Een lagere energierekening voor iedereen  
Louis benadrukt dat het belangrijk is mensen te helpen die het 
juist het meest nodig hebben. Mensen die niet weten waar ze 
moeten beginnen. “Vaak zijn dit de mensen met een laag tot 
middeninkomen. Zij weten niet welke subsidiemogelijkheden 
er in Amersfoort zijn om te besparen op de energierekening. 
Bij 033 IN ACTIE willen we verbinding creëren in de stad door 
naar deze mensen toe te komen in de wijk. Sinds 2019 zijn 
wij daarom actief in de wijk Kruiskamp/Koppel. Ik vind dat de 

sociale kant van de overgang naar duurzame energie te weinig 
aandacht krijgt”.  
In 2018 richtte Louis met Marco van der Pol en Joyce 
Hardeman 033 IN ACTIE op.  “Wij zijn allen Amersfoorters en 
willen mooie dingen doen voor onze stad.” 

Energiecoaches denken mee
“Door subsidie van de gemeente kan 033 IN ACTIE inwoners 
gratis helpen. Wij hebben energiecoaches die graag 
meedenken. Wat doet onze energiecoach? Die kan thuis 
langskomen en bijvoorbeeld thermografische scans maken. 
Daarop kun je zien waar kou 'naar buiten lekt’, waar de 
bewoner beter kan isoleren. Bijvoorbeeld heel oud dubbel 
glas vervangen door nieuw dubbelglas dat veel beter isoleert. 
Louis sluit af: “We kunnen inwoners op alle mogelijke manier 
helpen. Van kleine tot grote energiemaatregelen.”

Tip van energiecoach Hossein

Controleer uw energiecontract om te zien of u een enkel- of 
dubbeltarief hebt. Bij een enkeltarief betaalt u de hele dag hetzelfde 
tarief voor stroom. Bij een dubbeltarief is het voordeliger om stroom 
te gebruiken tijdens daluren wanneer de prijs lager is. Dit is meestal 's 
nachts, in het weekend en op feestdagen. Zet de wasmachine aan of 
douche tijdens deze uren om te besparen op uw energierekening. Dit 
is tegelijkertijd ook goed om netcongestie (file op het elektriciteitsnet) 
tegen te gaan.

Wilt u meer tips? Bezoek het Energiepunt van Gemeente Amersfoort 
en bekijk de openingstijden via amersfoortduurzaam.nl/energiepunt.

17 november 14:00 – 16:00 uur
Natuurexcursie IVN
Amersfoortse berg
www.nmu.nl

25 november 19:15 – 21:00 uur
Informatieavond over collectief 
zonnedak
Oceaan 4
Amersfoort-Vathorst
www.buurtstroom.nl

7 december 10:00 – 12:00 uur
Repaircafé Vathorst
Kruispuntkerk
Terschellingkade 22
www.vathorst.nl/evenement

13 december
Meewerkdagen in de Proef-Tuin 
Isselt
Nijverheidsweg 122

Heeft u ook een niet commerciële 
duurzame activiteit voor deze 
kalender of heeft u nieuws dat u 
graag op deze pagina wilt delen? 
Mail naar:  
samenduurzaam@amersfoort.nl.

Kalender

Subsidie voor woningisolatie
Bent u huiseigenaar in Amersfoort? Dan kunt u subsidie aanvragen om uw 
woning te isoleren. Waar u in aanmerking voor komt hangt af van inkomen 
en de WOZ-waarde van uw woning. 

Wilt u weten op welke subsidie u recht hebt? Gebruik dan de online checker 
om het binnen twee minuten te ontdekken via www.amersfoort.nl/
isoleert.

Goed om te weten: de gemeentelijke subsidie kunt u combineren met de 
landelijke ISDE-regeling.

Subsidie voor broedplaatsen in de stad
Kleine bedrijven en organisaties in Amersfoort die zich bezighouden met kunst, cultuur of circulaire economie kunnen tussen 11 november en 15 
december subsidie aanvragen. Deze subsidie is bedoeld voor het opzetten van nieuwe creatieve werkplekken (broedplaatsen) in de stad. Ook bestaande 
broedplaatsen kunnen subsidie krijgen als zij extra werkruimtes willen maken, zoals oefenruimtes of ruimtes voor tentoonstellingen. 

Alle subsidievoorwaarden en kosten die in aanmerking komen staan in de regeling. Meer informatie staat op www.amersfoort.nl/broedplaatsen

Uw huis energiezuiniger maken?
Via de checker op www.amersfoort.nl/isoleert kunt u 
eenvoudig zien welke subsidie voor u beschikbaar is.

Mijn wijk duurzaam
Wat gebeurt er in uw wijk op het gebied van duurzaamheid? 
Praat mee en stel vragen op amersfoortduurzaam.nl

Louis bij de duurzaamheidswinkel van 033 IN ACTIE aan de 
Liendertseweg 62A.

https://amersfoortduurzaam.nl/energiepunt/default.aspx
https://www.nmu.nl/
https://buurtstroom.nl/
https://www.vathorst.nl/evenement/
https://amersfoortisoleert.nl/landing/
https://amersfoortisoleert.nl/landing/
https://www.amersfoort.nl/subsidie-broedplaatsen-amersfoort
https://amersfoortisoleert.nl/landing/
https://amersfoortduurzaam.nl/default.aspx
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De Raad
Nieuws van de gemeenteraad Amersfoort

 Nieuws van de gemeente Amersfoort

• Commissie Omgeving (14.30 uur)

Agenda commissie Omgeving 

RAADZAAL
14.30 – 15.00 uur: 
•  Vaststellen agenda
•  Spreekrecht inwoners. U kunt inspreken over een 

onderwerp dat gaat over ruimtelijke ordening, mobiliteit,
wonen, duurzaamheid, energietransitie en grondzaken

•  Vaststellen besluitenlijst 19 november
•  Termijnagenda commissie, uitnodigingen, hamerstukken en 

actualiteiten

15.00 – 18.00 uur: 
•  Stand van zaken Omgevingsprogramma Volkshuisvesting 

(gesprek - beeldvorming)

Let op: de vergaderplanning geeft richttijden. Hoe laat 
een agendapunt start, hangt af van het verloop van de 
vergadering. Het kan dus zijn dat een agendapunt eerder of 
later wordt besproken. 

Raadscommissies 26 november 

Bestaanszekerheid, sociale 
woningbouw en nieuwe locatie 
zwembad Hoogland

De commissies Omgeving, Bedrijvigheid en Sociaal 
vergaderen weer op 26 november. De commissie 
Omgeving bespreekt de stand van zaken van de 
sociale woningbouw in de stad. De commissie 
Bedrijvigheid neemt Amersfoort als circulaire stad 
onder de loep. De commissie Sociaal behandelt de 
locatiestudie van het nieuwe zwembad Hoogland, 
bestaanszekerheid voor inwoners, en regelingen om 
werkzoekende Amersfoorters te ondersteunen bij het 
vinden van werk.

Vergaderplanning van de gemeenteraad

Datum Soort bijeenkomst Tijd Locatie 
3 december Raadscommissie Omgeving  14.30 uur Raadzaal, stadhuis

Raadscommissie Bestuur 19.30 uur Molendijkzaal, stadhuis
Auditcommissie 18.30 uur Vermeerzaal, stadhuis

10 december Raadscommissie Omgeving  14.30 uur Raadzaal, stadhuis
Raadscommissie Bedrijvigheid 19.00 uur Raadzaal, stadhuis
Raadscommissie Sociaal 19.00 uur Molendijkzaal, stadhuis

17 december Actualiteitenraad 15.00 uur Raadzaal, stadhuis
Raadsvergadering Het Besluit 15.15 uur Raadzaal, stadhuis
Het Plein 17.30 uur Vide, stadhuis

7 januari Raadscommissie Omgeving 14.30 uur Raadzaal, stadhuis
Raadscommissie Bestuur 19.30 uur Molendijkzaal, stadhuis

Vergaderingen volgen

De commissievergaderingen, 
raadsvergadering en Het Plein 
zijn openbaar. U bent van harte 
welkom op het stadhuis! Of kijk 
online mee:  
amersfoort.raadsinformatie.nl/live.

Commissie oriënteert zich op nieuw woonbeleid sociale huur

Wat is de stand van zaken van de sociale woningbouw in Amersfoort, wat verandert er met nieuwe wetgeving, en wat 
vinden woningcorporaties en huurdersorganisaties? Wethouder Jeroen Bulthuis (GroenLinks) neemt de commissie mee in 
ontwikkelingen rond het Omgevingsprogramma Volkshuisvesting. Commissieleden gaan daarover vervolgens in groepjes 
met elkaar in gesprek. 

Momenteel werkt het college aan nieuw woonbeleid 
in het Omgevingsprogramma Volkshuisvesting. Dat is 
een uitwerking van de Omgevingsvisie en vervangt het 
Deltaplan Wonen uit 2019. Er is dit jaar nieuwe wetgeving 
van kracht die invloed heeft op de rol van de gemeente in 
volkshuisvesting. Dit gaat om de wet Goed Verhuurderschap, 
de wet Betaalbare Huur en de wet Versterking Regie op de 
Volkshuisvesting. Die laatste moet nog worden vastgesteld. 

Gesprekken met betrokkenen
De wethouder betrekt hierbij de gesprekken die het college 
over deze veranderingen voerde met woningcorporaties en 
huurdersorganisaties (Koers Sociale Huur).

Dilemma’s
De raad wordt meegenomen in bovenstaande onderwerpen 
en bespreekt een aantal “moeilijke keuzes” die hieruit 
naar voren komen. Dat gaat om het percentage sociale 
woningbouw, de verkoop van sociale huurwoningen, 
wijkgericht maatwerk en woningtoewijzing aan doelgroepen.

Amersfoort krijgt nieuwe regels voor sociale huur. De 
wethouder informeert de commissie hierover (foto: Simon 
Lamme).

COMMISSIE 
OMGEVING

Mobiliteit

Energietransitie 

Ruimtelijke ontwikkeling 

Omgevingswet

Wonen

Dinsdag
14.30 - 18.00 uur

INSPREKEN?

De commissieleden horen graag wat er 

leeft in de stad, zodat zij dat kunnen 

betrekken bij hun afwegingen over een 

bepaald onderwerp.

Aanmelden:
 033 469 4379

 gemeenteraad@amersfoort.nl

Op een andere manier uw mening geven? 
Neem direct contact op met raadsleden:

 amersfoort.nl/gemeenteraad
 gemeenteraad@amersfoort.nl

COMMISSIE 
SOCIAAL

Dinsdag 
19.00 - 22.30 uur

Zorg

Welzijn

Onderwijs

Inclusie

Werk & Inkomen

Sport

COMMISSIE 
BEDRIJVIGHEID

Dinsdag
19.00 - 20.30 uur

Stedelijk beheer en milieu

Veiligheid

Kunst en cultuur

Economie

https://amersfoort.raadsinformatie.nl/live
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• Commissie Bedrijvigheid (19.00 uur)

Agenda commissie Bedrijvigheid 

RAADZAAL
19.00 – 19.30 uur
•  Vaststellen agenda
•  Spreekrecht inwoners. U kunt inspreken over een 

onderwerp dat gaat over stedelijk beheer en milieu, kunst 
en cultuur, veiligheid en economie

•  Vaststellen besluitenlijst 22 oktober
•  Termijnagenda commissie en uitnodigingen
•  Hamerstuk:

-  Wijziging centrumregeling Meten en Monitoren 
Afvalwaterketen en Grondwater Vallei en Veluwe

•  Actualiteiten

19.30 – 20.30 uur:
•  Startnotitie Omgevingsprogramma Circulaire stad 

(informatie/gesprek - beeldvorming, geagendeerd door D66)

Let op: de vergaderplanning geeft richttijden. Hoe laat 
een agendapunt start, hangt af van het verloop van de 
vergadering. Het kan dus zijn dat een agendapunt eerder of 
later wordt besproken. 

D66 agendeert circulaire stadstransitie

De fractie van D66 organiseert een ambtelijke presentatie 
over het Omgevingsprogramma Circulaire Stad. Deze 
is bedoeld om de commissie te informeren. Er worden 
vraagstukken en moeilijke keuzes besproken. 

Begin oktober stelde het college de startnotitie 
Omgevingsprogramma Circulaire stad vast. De D66-fractie 
agendeert dit thema om meer te weten te komen over wat 
er al gebeurt rondom het thema circulaire stad. De fractie wil 
weten welke vraagstukken en moeilijke keuzes er spelen. 

Een circulaire stad 
Amersfoort wil een afvalloze en CO2-neutrale stad worden. 
Daarvoor is een ander gebruik van grondstoffen nodig. 
De gemeente wil inwoners en bedrijven aanmoedigen 
om producten en grondstoffen slim in te zetten en zoveel 
mogelijk te hergebruiken.

Begin 2025, zodra het college concrete inzichten heeft, komt 
het onderwerp opnieuw op de agenda. Het college deelt dan 
zijn bevindingen en zal commissieleden vragen verder mee te 
denken.

De fractie van D66 wil weten wat er in Amersfoort al gebeurt 
rondom het thema circulaire stad (foto: Simon Lamme).

College met commissie in gesprek over locatie nieuw zwembad Hoogland

Waar zou het nieuwe zwembad Hoogland moeten komen? 
Het college wil met commissieleden in gesprek over de 
locatiestudie die nu klaar is.

Naar aanleiding van het amendement ‘Wees als water’ liet 
het college een locatiestudie uitvoeren naar vier mogelijke 
locaties voor het nieuwe zwembad Hoogland. Over de 
bevindingen van deze studie wil het college in gesprek.

Het onderzoek brengt zaken als het effect op de omgeving 
en financiën verder in kaart. Ook kijkt het naar ecologie, 
verkeersdruk en parkeerdruk. Op basis van die bevindingen 
worden de locaties met elkaar vergeleken. Het college onderzoekt locaties voor het nieuwe zwembad 

(foto: Simon Lamme).

Aangepaste re-integratieaanpak: jobcoaching als subsidie en geld voor 
scholing van medewerkers
De commissie gaat in gesprek over een aangepaste re-integratieaanpak. 
Re-integratie gaat erover dat mensen opnieuw aan het werk kunnen.

Het college wil jobcoaching aan werkgevers niet inkopen, maar het 
benodigde geld hiervoor via een subsidie verstrekken. Daarnaast wil 
het werkgevers subsidie geven voor scholing aan medewerkers om 
basisvaardigheden te verbeteren. 

Het college gaat met commissieleden in gesprek over de  
vraag hoe het inwoners die weer aan het werk willen het  

Commissie spreekt over bestaanszekerheid in de stad

Commissieleden geven hun mening over het Uitvoeringsprogramma Meedoen en Rondkomen. Dit programma gaat over 
bestaanszekerheid in de stad.

Op 1 oktober zijn in de commissie Sociaal de 
uitgangspunten voor het uitvoeringsprogramma Meedoen 
en Rondkomen gepeild. De uitkomsten van dit gesprek nam 
het college mee in de opzet van het programma. Het college 
wil deze nu bespreken.

Initiatieven tegen armoede versterken
Het uitvoeringsprogramma Meedoen en Rondkomen is 
bedoeld om de bestaande initiatieven tegen armoede 
samen te brengen en te versterken. Het college wil met 
partners in de stad de inwoner meer centraal zetten. 
Het gaat daarbij om kansen, keuzevrijheid en inspraak.  
Het college stelde in het meerjarenplan vier actielijnen 
op: ‘de inwoner centraal’, ‘meedoen in de samenleving’, 
‘ondersteunen bij rondkomen’ en ‘samen staan wij sterker’. 

• Commissie Sociaal (19.00 uur)

Agenda commissie Sociaal 

MOLENDIJKZAAL
19.00 – 19.30 uur
•  Vaststellen agenda
•  Spreekrecht inwoners. U kunt inspreken over 

maatschappelijke onderwerpen 
•  Vaststellen besluitenlijst 22 oktober
•  Termijnagenda commissie en uitnodigingen
•  Hamerstuk:
- Maatschappelijke tarieven sportaccommodaties 2025

•  Actualiteiten

19.30 – 20.30 uur:
•  Locatiestudie zwembad Hoogland (gesprek - beeldvorming)

20.30 – 21.45 uur:
•  Uitvoeringsprogramma Meedoen en Rondkomen 

(voorbereiding besluit - oordeelsvorming)

21.45 – 22.30 uur:
•  Wijziging verordening re-integratie (voorbereiding besluit - 

oordeelsvorming)

Let op: De vergaderplanning geeft richttijden. Hoe laat 
een agendapunt start, hangt af van het verloop van de 
vergadering. Het kan dus zijn dat een agendapunt eerder of 
later wordt besproken. 

Informatie over de raad

 amersfoort.nl/gemeenteraad
 Politiek Portaal: amersfoort.raadsinformatie.nl 

 gemeenteraad@amersfoort.nl 
 033 469 4379 (griffie)

Meld u aan voor de wekelijkse  
nieuwsbrief RaadsMail:  
amersfoort.nl/aanmelden-nieuwsbrieven

Postadres
Postbus 4000
3800 EA Amersfoort

 @RaadAmersfoort 
 youtube.com/raadamersfoort 
 facebook.com/raadamersfoort 
 instagram.com/gemeenteraadamersfoort

Het college wil meer bestaanszekerheid creëren in de stad 
door krachten van initiatieven te bundelen (foto: Simon 
Lamme).

https://www.amersfoort.nl/gemeenteraad
https://amersfoort.raadsinformatie.nl/
https://www.amersfoort.nl/aanmelden-nieuwsbrieven
https://x.com/i/flow/login?redirect_after_login=%2FRaadAmersfoort
https://www.youtube.com/raadamersfoort
https://www.facebook.com/RaadAmersfoort/
https://www.instagram.com/gemeenteraadamersfoort/
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Scan de QR-code om direct 
naar het Instagramaccount 
van de kinderburgemeester 
te gaan!  

Kinderburgemeester
Aiden Seijmonson

In deze rubriek lees je 
over de activiteiten van 
kinderburgemeester  
Aiden Seijmonson. 

Wil je de kinderburgemeester ergens voor uitnodigen? 
Heb je een vraag? Een idee voor je wijk? Of een mooi 
idee dat de kinderburgemeester en de kinderraad kan 
helpen om hun droom van dit jaar te verwezenlijken, 
namelijk dat ieder kind zich welkom voelt? Mail dan 
naar:   kinderburgemeester@amersfoort.nl.

Agenda
•  23 november: Aiden is aanwezig bij de intocht van 

Sinterklaas in Vathorst.

Afgelopen zaterdag mocht Aiden, 
samen met de burgemeester, 
honderden kinderen en papa’s en 
mama’s, Sinterklaas verwelkomen 
op het Eemplein. Tussendoor moest 
hij ook de pers nog te woord staan 
(foto’s: Mandy Wittkampf).

Meer informatie over de kinderburgemeester staat op amersfoort.nl/kinderburgemeester.

Terugblik Het Besluit 5 en 
12 november

Meerjarenbegroting 2025-2028,  
(woningbouw)plannen Eem klooster  
en verbeteren Liendert  
De gemeenteraad kwam op 5 en 12 november bijeen 
voor raadsvergadering Het Besluit. De gemeentelijke 
begroting (de Meerjarenbegroting 2025-2028) 
stond op beide data op de agenda. Op 5 november 
debatteerde de raad over de begroting en op  
12 november stelde de raad de begroting vast. De 
raad nam op 12 november ook andere besluiten. 
Zo keurde de raad de nieuwe Algemene Plaatselijke 
Verordening goed. Daarnaast ging de raad akkoord 
met (woningbouw)plannen op het terrein van het 
Eemklooster en met plannen om de wijk Liendert te 
verbeteren.

Informatie over de vergaderingen

Bij Het Besluit van 5 november waren 35 van de 39 
raadsleden aanwezig. Afwezig waren Alex Engbers (CDA), 
Kees Kraanen (VVD), Reinier Polinder (ChristenUnie) 
en Hans-Dieter de Smit (CDA). Thomas van der Eerden 
(Amersfoort2014), Hans Lemain (VVD), Hanske Mulder-van 
Maanen (ChristenUnie) en Rob Smulders (PvdA) waren een 
deel van de vergadering afwezig.

Bij Het Besluit van 12 november waren 34 van de 39 
raadsleden aanwezig. Afwezig waren Ida Bromberg 
(GroenLinks), Hans-Dieter de Smit (CDA), Youssef El-
Messaoudi (GroenLinks), Reinier Polinder (ChristenUnie) en 
Hanske Mulder-van Maanen (ChristenUnie). Tahsin Bülbül 

(DENK), Wytse Dassen (D66) en Rob Smulders (PvdA) waren 
een deel van de vergadering afwezig.

Op deze pagina’s leest u een beknopte terugblik op een 
aantal onderwerpen waarover de raad een besluit nam. 
Voor een volledige weergave van de behandeling van 
alle onderwerpen, de stemverklaringen en de reactie van 
het college, verwijzen we u naar de uitzending van de 
vergaderingen en het schriftelijk verslag. De vergaderstukken 
(zoals raadsvoorstellen en moties en amendementen), het 
schriftelijk verslag en de besluitenlijst vindt u op Politiek 
Portaal. U kunt de vergaderingen daar ook terugkijken. 
Daarnaast kunt u de vergaderingen terugkijken via YouTube.   

Verschil tussen motie en amendement 

Met een amendement kan de raad een raadsvoorstel laten 
wijzigen. Het is een wijzigingsvoorstel. Met een motie 
doet de raad een verzoek aan het college. Dit kan bij een 
raadsvoorstel horen, of over een willekeurig onderwerp 
gaan. De raad neemt een amendement of motie aan als 
de meerderheid van de raad voor stemt. Als de raad een 
amendement aanneemt, dan wordt het oorspronkelijke 
raadsvoorstel aangepast. Over dat gewijzigde voorstel 
neemt de raad vervolgens een besluit.  

Scan deze QR-code om Het Besluit van  
5 november via Politiek Portaal terug  
te kijken. 

Scan deze QR-code om Het Besluit van  
5 november via YouTube terug te kijken. 

Scan deze QR-code om Het Besluit van  
12 november via Politiek Portaal terug  
te kijken. 

Scan deze QR-code om Het Besluit van  
12 november via YouTube terug te kijken. 

Meerjarenbegroting 2025-2028

Raad gaat akkoord met Meerjarenbegroting 2025-2028 

De raad heeft de Meerjarenbegroting 2025-2028 goedgekeurd. Dat is de nieuwe gemeentelijke begroting. De raad nam eerst 
twee amendementen aan om het voorstel te wijzigen. Een toelichting op de amendementen en moties kunt u verderop lezen.

Het college maakt elk jaar een meerjarenbegroting. Daarin 
staan alle plannen, de doelen en maatregelen die erbij horen 
en wat die gaan kosten. De raad heeft volgens de wet het 
recht om te bepalen waar het college geld aan mag uitgeven. 
Dat heet budgetrecht. Door de begroting vast te stellen, 
geeft de gemeenteraad het college toestemming om geld uit 
te geven aan de afgesproken doelen. 

Statements en debat
Tijdens de Algemene Beschouwingen op 5 november gaf 
iedere fractie met een statement haar mening over de 
begroting en de toekomst van de stad. Tijdens de statements 
konden andere raadsleden reageren of vragen stellen, 
waardoor er debat ontstond. Ook kondigden de fracties 

amendementen en moties aan. In de krant van 6 november 
- op pagina’s 15 tot en met 18 (‘De Meerjarenbegroting 
2025-2028’) - hebt u een toelichting van alle fracties op 
hun standpunten kunnen lezen. Deze kunt u nog altijd 
raadplegen, via het online archief van De Stad Amersfoort 
(destadamersfoort.nl/archive).

Bezuinigingen doorgevoerd
Op 12 november stelde de gemeenteraad de begroting 
vast met 25 stemmen voor en 9 stemmen tegen. Raadslid 
Maarten Flikkema (VVD) zei dat zijn fractie achter de 
begroting staat vanwege al het goede dat dit college doet. 
“De VVD staat achter veel keuzes van dit college, maar is 
het met aantal keuzes zeer oneens.” Verschillende fracties 

benoemden de eerder vastgestelde bezuinigingen die 
doorgevoerd zijn in de begroting. Zo gaf raadslid Hans Bol 
(ChristenUnie) aan dat zijn fractie niet blij is dat er moet 
worden bezuinigd, maar dat binnen alle kaders dit toch 
de minst slechte begroting is.” Marjolein Perdok (D66) 
noemde Amersfoort “financieel gezond”, ondanks de nodige 
bezuinigingen.

Niet regeren en vooruitzien
Raadslid Hans van Wegen (BPA) stemde tegen de begroting 
omdat het college zich volgens hem niet goed voorbereidt op 
bezuinigingen die nodig zijn vanwege het ravijnjaar 2026. Hij 
noemde dit “niet regeren en vooruitzien”. Ook raadslid Noëlle 
Sanders (Beter Amersfoort) stemde tegen. 

Lees verder >>

Overige besluiten

De raad nam op 5 november één raadsvoorstel aan:
•  Toestemming voorgenomen wijzigingsbesluit 

Gemeenschappelijke regeling GGD regio Utrecht. 

De raad nam op 12 november nog meer raadsvoorstellen 
aan, waaronder:  
•  Begrotingswijziging 2024-1 GGD regio Utrecht;

•  opheffen geheimhouding documenten nieuwbouw 
zwembad Hoogland;

•  ontwerpverklaring van geen bedenkingen voor bouw vier 
appartementen Hamseweg 54a;

•  begrotingswijziging naar aanleiding van de taakmutaties 
uit septembercirculaire gemeentefonds 2024 en naar 
aanleiding van de specifieke uitkeringen 2024.

https://www.amersfoort.nl/kinderburgemeester-en-kinderraad
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“Beter Amersfoort heeft moeite met het parkeerbeleid, het 
investeren in een warmtenet, een windmolen op de Isselt 
en een nieuw cultuurpaleis.” Onder de tegenstemmers 
bevond zich ook raadslid Hugo Kruyt (SP). Hij noemde 
de “kaasschaafmethode” de verkeerde manier om te 
bezuinigingen.

Twee generaties vooruitkijken
Met de nieuwe begroting kan het college de ambities uit het 
coalitieakkoord blijven uitvoeren en daarbij twee generaties 
vooruitkijken. Het college blijft werken aan onder andere 
duurzaamheid, veiligheid en een ‘inclusieve samenleving’. 
Daarmee wordt een samenleving bedoeld waarin iedereen 
mee kan doen. De bezuinigingen van 24 miljoen euro per 
jaar die de gemeenteraad in juli vaststelde, zijn opgenomen 
in de begroting. Die bezuinigingen zijn nodig omdat 
gemeenten veel minder geld van het Rijk ontvangen. Door de 
bezuinigingen is er in 2025 en 2026 geen begrotingstekort. 
Maar het college verwacht vanaf 2027 - vanwege het 
kabinetsbeleid - wél een begrotingstekort. 

Hogere lasten inwoners
De stijging van de gemeentelijke lasten is komend jaar 
ongeveer gelijk aan de inflatie (prijsstijgingen). Voor een 
eenpersoonshuishouden gaat het gemiddeld om 26 euro per 
jaar. Voor een huishouden met meerdere mensen stijgen de 
lasten met gemiddeld bijna 29 euro per jaar.

De begroting en de amendementen en moties vindt u op 
amersfoort.raadsinformatie.nl (Politiek Portaal), bij de agenda 
van 12 november. Daarnaast is de begroting te vinden op 
financien.amersfoort.nl.

Het geamendeerde (aangepaste) raadsvoorstel werd 
aangenomen met 25 stemmen voor (D66, GroenLinks, CDA, 
ChristenUnie, VVD, PvdA, Partij voor de Dieren en DENK) en 
9 stemmen tegen (Amersfoort2014, SP, Beter Amersfoort, 
Amersfoort voor Vrijheid en BPA).

De raad debatteerde op 5 november over de nieuwe begroting 
van de gemeente (foto: griffie).

 >>

Budget mobiliteitstransitie en ingangsdatum invoering zero-emissiezone blijven overeind 

Het budget voor de mobiliteitstransitie wordt niet verlaagd. Het amendement van Amersfoort2014 en Beter Amersfoort 
dat hierom vroeg, kreeg geen meerderheid. Ook de motie van Amersfoort voor Vrijheid om de invoering van de zero-
emissiezone uit te stellen, haalde het niet.

Amersfoort2014 en Beter Amersfoort dienden samen het 
amendement ‘Geen pretbudget’ in. Het amendement 
stelt dat de begroting achterloopt op de planning 
van het parkeerplan. Omdat de invoering van betaald 
parkeren met vergunningen vertraging opliep, moet de 
gemeente in 2025 doen wat eigenlijk voor 2024 gepland 
was. De fracties vroegen daarom om het budget voor de 
mobiliteitstransitie te verlagen. Raadslid Thomas van der 
Eerden (Amersfoort2014) wilde op deze manier voorkomen 
dat de gemeente meer uitgeeft dan gewenst.

Mede-indiener raadslid Noëlle Sanders (Beter Amersfoort) 
vond het geen goed idee om geld te reserveren zonder 
dat duidelijk is welke plannen het college ermee uitvoert. 
Raadslid Tom van Lamoen (Amersfoort voor Vrijheid) was 
vóór het amendement: “Er moet worden begroot wat wordt 
uitgegeven. Dit is al eerder begroot en niet uitgegeven en nu 
wordt meer geld gevraagd.”

Raadslid Marjolein Perdok (D66) was tegen het 
amendement. “D66 wil niet alleen een mobiliteitstransitie, 
maar durft daar ook in te investeren.” Ook raadslid Dillian 
Hos (GroenLinks) was tegen. Zij gaf aan dat GroenLinks zich 
juist verheugt op dit “pretbudget”. 

Het college ontraadde dit amendement omdat het budget 
nodig is om het omgevingsprogramma Mobiliteit uit te 
voeren. Dit staat los van de kosten voor het parkeerbeleid.

Het amendement ‘Geen pretbudget’ werd verworpen met 
20 stemmen tegen (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, 
PvdA en Partij voor de Dieren) en 14 voor (VVD, 
Amersfoort2014, SP, Beter Amersfoort, BPA, Amersfoort 
voor Vrijheid en DENK). 

Amersfoort2014 en Beter Amersfoort stelden voor om het 
budget voor de mobiliteitstransitie te verlagen (foto: Simon 
Lamme).

Uitstellen zero-emissiezone
Met de motie ‘Uitstel zero-emissiezone’ vroeg Amersfoort 
voor Vrijheid de ingangsdatum voor het invoeren van een 
zero-emissiezone uit te stellen van 1 januari 2025 naar 
1 januari 2028. Het winkelgebied in de binnenstad moet 
dan grotendeels zonder uitstoot (met schone voertuigen) 
worden bevoorraad. Raadslid Tom van Lamoen, indiener 
van de motie, stelde dat het voor ondernemers te duur is 
om een elektrische bestelbus te kopen en dat er nog niet 
genoeg laadplekken zijn. Ook benoemde hij dat veel andere 
gemeenten de invoering uitstellen.

Raadslid Hans van Wegen (BPA) was het eens met de 
motie. Hij stelde dat “er niet voldoende elektriciteit is 
in Amersfoort”. Verschillende raadsleden waren tegen 
de motie omdat Amersfoort hier al lang mee bezig is 
en ondernemers zich hebben kunnen voorbereiden. Zo 
zei raadslid Menno Fousert (Amersfoort2014): “Er is een 
overgangsperiode, er wordt maatwerk geleverd en er zijn 

ontheffingen. Ondernemers zijn er al mee bezig. Het is 
niet zo dat er per 1 januari een compleet andere wereld is.” 
Volgens raadslid Kirsten Mik (D66) is er geen sprake van 
goed bestuur als nu weer ander beleid wordt gekozen. “D66 
wil gaan voor betrouwbaarheid richting ondernemers en 
een beweging in gang zetten richting de schone lucht en 
gezonde steden.”

Raadslid Hans Bol (ChristenUnie) noemde het “geen gelijk 
speelveld” voor de ondernemers die al investeerden in 
een elektrische auto als het op het laatste moment niet 
doorgaat.

Het college ontraadde de motie. Het college was van 
mening dat Amersfoort samen met ondernemers en 
brancheorganisaties klaar is voor de invoering van de zero-
emissiezone. De overgangsregelingen en ontheffingen 
maken de invoering realistisch, aldus het college. 

De motie ‘Uitstel zero-emissiezone’ werd verworpen met 
31 stemmen tegen (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, 
VVD, Amersfoort2014, PvdA, Partij voor de Dieren, SP en 
Beter Amersfoort) en 3 stemmen voor (BPA, Amersfoort 
voor Vrijheid en DENK).

Het winkelgebied in de binnenstad 
moet vanaf januari 2025 grotendeels 
zonder uitstoot bevoorraad worden 
(bron: Gemeente Amersfoort).

Amersfoort krijgt vijf extra boa’s en het susteam blijft

Amersfoort krijgt vijf extra boa’s en het susteam blijft bestaan. Verder wordt een tekst over afvalinzameling verduidelijkt. 
Dit is het resultaat van twee amendementen die de raad aannam.

De gemeenteraad sprak de afgelopen periode vaker over 
uitbreiding van het boa-team. De gemeenteraad en het 
college willen allebei meer boa’s. De fractie van het CDA 
diende het amendement ‘Boa-capaciteit verhogen’ in, 
samen met de VVD, ChristenUnie, Partij voor de Dieren, 
GroenLinks, Beter Amersfoort, BPA en D66. Volgens indiener 
Arie den Ouden (CDA) zijn er voor de rust en veiligheid in de 
stad meer boa’s nodig. Amersfoort heeft minder boa’s dan 
vergelijkbare steden. Het amendement vroeg om voor de 
komende vier jaar vijf extra boa’s aan te nemen en ook om 
het zogenoemde susteam te behouden. Het susteam helpt 
om uitgaansavonden rustig te laten verlopen. De fracties 
vroegen het college dit voorstel te betalen uit de algemene 
reserve. Dit geld heeft geen bestemming en is bedoeld om 
financiële tegenvallers op te vangen.     

Geen wonderen verwachten
De fractie van de SP stemde voor het amendement: “Ik 
ben blij met de nieuwe boa’s”, zei raadslid Hugo Kruyt, 
“maar ik hoop dat de raad en de stad er geen wonderen van 

verwachten.” GroenLinks en PvdA stemden voor met de 
kanttekening dat het een tijdelijke oplossing is. Raadslid Giel 
van der Steenhoven noemde het “een noodverband” omdat 
hij vond dat er een structurele oplossing moet komen als 
het incidentele geld op is. Raadslid Rachida Issaoui (PvdA) 
benadrukte dat er vanwege de langere termijn geëvalueerd 
moet worden.

Alleen raadslid Tom van Lamoen (Amersfoort voor Vrijheid) 
was tegen het amendement. “Amersfoort voor Vrijheid ziet 
zeker de noodzaak voor meer handhaving, maar is het niet 
eens met de wijze waarop de boa’s nu worden ingezet op 
bijzaken.”

Het college ontraadde het amendement omdat het 
de algemene reserve niet wil gebruiken voor dit soort 
voorstellen. Het college wil de algemene reserve gebruiken 
voor toekomstige financiële tegenvallers. Wel noemde het 
college het wenselijk om het aantal boa’s uit te breiden.  

Het amendement ‘Boa-capaciteit verhogen’ werd 
aangenomen met 33 stemmen voor en 1 stem tegen 
(Amersfoort voor Vrijheid).

Het boa-team wordt aangevuld met vijf extra boa’s (foto: 
Simon Lamme).

Lees verder >>
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Besluitvorming diftar volgt
ChristenUnie en CDA dienden samen het amendement 
‘Voorlopige financiële cijfers diftar’ in. Diftar staat voor 
‘gedifferentieerde tarieven’ voor het verwerken van afval. 
Het houdt in dat inwoners een tarief betalen dat afhangt 
van de hoeveelheid (rest)afval die zij aanbieden. Diftar 
moet ervoor zorgen dat mensen hun afval beter scheiden. 
In Amersfoort is diftar (nog) niet ingevoerd. De indieners 
gaven aan dat de invoering al wel in de begroting is 
verwerkt. Zij stelden voor om het in het raadsvoorstel te 
verduidelijken dat er nog niet over besloten is.

Het college had geen bezwaar tegen het amendement. 
Volgens het college is de aanpassing een verduidelijking van 
wat er al in de begroting staat. 

Het amendement ‘Voorlopige financiële cijfers diftar’ 
werd aangenomen met 32 stemmen voor en 2 stemmen 
tegen (SP).

De tarieven die inwoners betalen voor afval hangen niet af 
van de hoeveelheid (rest)afval (foto: William de Vries).

Raad verzet zich tegen bezuinigingen op gemeentefonds  

De gemeenteraad van Amersfoort gaat zich aansluiten bij een actiecomité om zich uit te spreken tegen bezuinigingen op 
het gemeentefonds. Dat heeft de raad bepaald door een motie van de SP aan te nemen.

In het gemeentefonds zit geld dat gemeenten van het Rijk 
krijgen. Gemeenten gebruiken dit geld voor gemeentelijke 
taken, zoals jeugdzorg, armoedebeleid, woningbouw 
en veiligheid. Het is de grootste inkomstenbron van 
gemeenten. In het jaar 2026 bezuinigt het kabinet 2,6 
miljard euro op het gemeentefonds, terwijl gemeenten wel 
dezelfde taken moeten uitvoeren. De SP diende de motie 
‘Kom in verzet; geen bezuinigingen op het gemeentefonds’ 
in. Raadslid Judith van Zon (SP) wilde hiermee bereiken dat 
de raad zich aansluit bij het actiecomité Raden in Verzet. 
Dit comité is opgericht door verschillende raadsleden in 
Nederland om in actie te komen tegen de bezuinigingen op 
het gemeentefonds. Van Zon: “Hoe meer gemeenten zich 
aansluiten bij dit krachtige verzet, hoe groter de kans dat 
bezuinigingen kunnen worden geschrapt.”

Verschillende fracties spraken hun steun voor de motie uit. 
Zo stelden raadsleden Marjolein Perdok (D66) en Hans Bol 
(ChristenUnie) dat zij “tegen het huidige kabinet in verzet 
willen komen.” Raadslid Kees Kraanen (VVD) noemde het 
“geen goed idee dat er steeds meer moet met minder geld.” 
Ook raadslid Natanja Vreugdenhil (Partij voor de Dieren) 
steunde de motie. “Vanuit Den Haag komt de ene na de 
andere bezuiniging. Er wordt veel van gemeenten gevraagd.” 
Alleen raadslid Tom van Lamoen (Amersfoort voor Vrijheid) 
was tegen de motie. Volgens hem moeten gemeenten 
scherper begroten en meer bezuinigen.

De motie ‘Kom in verzet; geen bezuinigingen op het 
gemeentefonds’ werd aangenomen met 33 stemmen voor 
en 1 stem tegen (Amersfoort voor Vrijheid). De gemeenteraad van Amersfoort sluit zich aan bij het 

actiecomité Raden in Verzet (beeld: raadsleden.nl).

 >>

Raad akkoord met nieuwe APV. 
Bezit softdrugs in openbare 
gebouwen blijft dankzij 
amendement toegestaan

De raad ging akkoord met de nieuwe Algemene 
Plaatselijke Verordening (APV). 

In een APV staan regels van de gemeente over de 
openbare orde en veiligheid. Het college wijzigde veel 
teksten. Zo staat er nu bij elk artikel een toelichting. Dit 
moet de APV duidelijker en gebruiksvriendelijker maken 
voor inwoners en ondernemers.

Regels voor softdrugs worden versoepeld
GroenLinks, D66 en SP dienden het amendement ‘Niet 
blowd stellen aan onnodige regels’ in. Zij vonden dat 
de nieuwe APV softdrugs onnodig criminaliseert. Zij 
wilden daarom dat de regels voor softdrugs soepeler 
zouden worden. Raadslid Harmen Niemeijer-Scheffer 
(GroenLinks) lichtte toe dat de oude APV het openlijk 
gebruik van harddrugs of lachgas verbood. Dat gold ook 
voor het meenemen van drugsgerelateerde voorwerpen 
in openbare gebouwen. De nieuwe APV verbiedt het 
meenemen van drugs in bredere zin, en voorwerpen 
voor het gebruik van deze drugs in openbare gebouwen. 
Hieronder vallen daarmee dus ook softdrugs. De indieners 
van het amendement wilden daarom dat de nieuwe APV, 
net als in de oude APV, het bezit van softdrugs en daaraan 
gerelateerde voorwerpen in openbare gebouwen niet 
verbiedt.

Het amendement werd aangenomen met 21 stemmen 
voor (D66, GroenLinks, Amersfoort2014, PvdA, Partij 
voor de Dieren, SP en Amersfoort voor Vrijheid) en 
13 stemmen tegen (CDA, ChristenUnie, VVD, Beter 
Amersfoort, BPA en DENK).

Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen.

Harmen Niemeijer-Scheffer 
(GroenLinks) stelde voor om 
softdrugs in openbare gebouwen 
niet te verbieden (foto: griffie).

Raad maakt weg vrij voor een groener, leefbaarder en gezonder Liendert

Amersfoort gaat werk maken van een groener, leefbaarder en gezonder Liendert. De raad ging akkoord met het 
omgevingsprogramma Wij-Liendert, waarin plannen staan om de wijk te verbeteren. 

Met dit programma krijgt de wijk de komende jaren extra 
aandacht en ondersteuning. In totaal besteedt de gemeente 
de komende twee jaar drie miljoen euro aan de verbeteringen. 
Het geld gaat bijvoorbeeld naar versterking van burenhulp en 
taalvaardigheid, ondersteuning bij opvoeding, jeugdaanpak, 
meer groen en ruimte voor wandelaars en fietsers, en meer 
bedrijvigheid in de wijk. De gemeente wil dat inwoners van 
Liendert evenveel kansen krijgen als Amersfoorters in andere 
wijken. 

Vage termen duidelijker omschrijven
Op verzoek van de VVD gaat het college duidelijker 
omschrijven wat de precieze doelstellingen voor Liendert zijn. 
Raadslid Maarten Flikkema (VVD) vond die doelstellingen 
nu nog te vaag. “Ik kan me voorstellen dat de SP andere 
resultaten voor ogen heeft dan de VVD als het erom gaat dat 
‘meer mensen’ werk hebben”, zei hij bijvoorbeeld. Daarom 
vroeg hij met de motie ‘Meetbare doelen voor Liendert’ om 
dit soort termen preciezer te formuleren, zodat de doelen 
voor Liendert helder en meetbaar zijn. In de commissie wil 
hij deze dingen bespreken, zodat het gemakkelijker wordt 
verwachtingen uit te spreken, zei hij. Raadslid Jan de van der 
Schueren (CDA) vroeg of het mogelijk was aan de motie bij 
de meetbaarheid van de doelen toe te voegen: daar waar 
mogelijk. De VVD ging daarmee akkoord. 

De motie werd unaniem aangenomen.

Geen Deltaplan maar Lambda-plan
De raad verwierp het amendement ‘Lambda-plan wonen 
voor Liendert’ van Amersfoort2014. Met het amendement 
vroeg indiener Thomas van der Eerden het college om het 
Deltaplan Wonen niet voor Liendert te laten gelden. In het 
plan staat hoe Amersfoort de komende jaren vorm wil geven 
aan een groeiende, inclusieve en duurzame stad die voor 
iedereen aantrekkelijk en leefbaar blijft. In plaats daarvan 
stelde de fractie het Lambda-plan voor. Dit plan zou zorgen 
voor een betere mix van mensen in Liendert, een verbeterde 
onderlinge samenhang en betere hulp en ondersteuning voor 
mensen die het moeilijk hebben. Een andere opdracht van het 
amendement was dat het college het minimumpercentage 
van 35 procent sociale huur in de wijk zou loslaten.

Dat laatste vond raadslid Noëlle Sanders (Beter Amersfoort) 
geen goed idee. “Als die sociale huurwoningen eenvoudig 
elders kunnen worden gecompenseerd zou dat mooi zijn. 
Maar in de praktijk werkt dat niet.” Raadslid Christian van 

Barneveld (Partij voor de Dieren) zei ook dat hij graag ziet dat 
sociale huurwoningen die niet in Liendert komen dan op een 
andere plek worden gebouwd. 

Omgevingsplan is “vrij duidelijk”
Met het Lambda-plan wek je de indruk dat Liendert losstaat 
van de stad, zei raadslid Wouter van Schagen (D66). In lijn 
daarmee merkte raadslid Christian van Barneveld (Partij 
voor de Dieren) op dat het Deltaplan Wonen van tafel gaat 
en er dus een nieuw plan moet komen. Daar was hij geen 
voorstander van. Ook raadslid Hans Bol (ChristenUnie) was 
niet enthousiast. Hij stelde voor nu niet met allerlei aparte 
plannen te komen die weer nieuwe problemen geven. “Dan 
moet er een ypsilon-plan komen, of hoe het ook mag heten.” 
Daar sloot raadslid Bram Leeuwenkamp (GroenLinks) zich bij 
aan. “Het volkshuisvestingsprogramma is aanstaande en er 
is een omgevingsplan dat vrij duidelijk is.” Raadslid Hans van 
Wegen (BPA) was van mening dat de huidige stand van zaken 
in de sociale woningbouw in Liendert prima is. Die behoeft 
volgens hem geen aanpassing. 

Wethouder Nadya Abooyakoub-Akkouh zei dat het Deltaplan 
Wonen al ruimte biedt om per wijk te kijken wat er nodig is, 
en dus ook voor Liendert. Daarom vond ze het amendement 
overbodig. 

Het amendement werd verworpen met 28 stemmen 
tegen (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, VVD, PvdA, 
Partij voor de Dieren, SP, Beter Amersfoort, BPA en DENK) 
en 5 stemmen voor (Amersfoort2014 en Amersfoort 
voor Vrijheid). 

Opstapje naar betaalde baan
Het amendement ‘Buurtbaan als springplank’ dat de VVD 
indiende, trok de fractie tijdens de vergadering in. In het 
omgevingsprogramma staat dat de gemeente zogenoemde 
buurtbanen wil creëren. Deze banen zouden Liendert 
leefbaarder en meer betrokken maken. Ook zouden ze de 
zelfredzaamheid van inwoners vergroten. De buurtbaan 
kan een opstapje zijn naar een betaalde baan. Met het 
amendement wilde de VVD dat er voor iedereen met zo’n 
buurtbaan een ontwikkelplan komt om vervolgens tot een 
betaalde baan te komen. Wethouder Nadya Abouyaakoub-
Akkouh maakte duidelijk dat het college al van plan was om 

Lees verder >>
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Groen licht voor tweehonderd woningen op terrein Eemklooster

Op het terrein van het Eemklooster komen tweehonderd woningen, kantoorruimtes en voorzieningen. De raad ging 
akkoord met het uitwerkingsvoorstel. 

De initiatiefnemers kunnen hun plannen nu verder 
uitwerken. Zij willen het monumentale kloostercomplex 
opknappen, ontwikkelen en uitbreiden met nieuwe 
gebouwen. Op het terrein komen tussen de 200 en 240 
(huur)woningen. Het gaat om een mix van twee-, drie- en 
vierkamerwoningen. Er komen huur- en koopwoningen 
in verschillende prijsklassen. Naast woningen komt er 
ook ruimte voor bedrijven, kantoren en verschillende 
voorzieningen.

Minder parkeerplekken
De fracties van de Partij voor de Dieren, GroenLinks en D66 
dienden het amendement ‘Parkeren minimaliseren voor 
ecologie en veiligheid OLV ter Eem’ in. De fracties wilden 
dat er minder parkeerplaatsen op het terrein van het 
Eemklooster komen, omdat de geplande hoeveelheid (360) 
niet aansluit bij de ambities die de gemeente heeft op het 
gebied van mobiliteit. 

Raadslid Christian van Barneveld (Partij voor de Dieren) 
benadrukte dat de ontwikkeling van het klooster niet alleen 
toekomstbestendig moet zijn, maar ook in lijn moet liggen 
met wat de gemeente wil op het gebied van mobiliteit, 
ecologische bescherming en veiligheid. De indieners wilden 
het verkeer beperken en het terrein veiliger en gezonder 
maken voor alle gebruikers. Daarmee bedoelden ze de 
bewoners en de mensen die daar nu en straks gaan werken. 
Met het amendement gaven ze het college de opdracht uit 
te gaan van de ondergrens van de parkeernormen.

Volgens de VVD gaat het uitwerkingsvoorstel daar al  
van uit. Raadslid Joyce Huurman (VVD) zei hierover dat  
55 procent van de Amersfoorters buiten Amersfoort werkt 
en dat zij via de snelweg naar hun werk gaan “om de dure 
plannen te betalen.” De VVD stemde daarom tegen het 
amendement. 

Het amendement werd aangenomen met 20 stemmen 
voor (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, PvdA en 
Partij voor de Dieren) en 14 stemmen tegen (VVD, 
Amersfoort2014, SP, Beter Amersfoort, BPA, Amersfoort 
voor Vrijheid en DENK).

Bevorderen sociale cohesie
GroenLinks en Partij voor de Dieren dienden de motie 
‘Gelijke monniken, gelijke kappen’ in. De fracties wilden 
dat de sociale huurwoningen en woningen uit het 
middensegment bij elkaar worden gebouwd. Dat zou 
volgens hen leiden tot betere onderlinge contacten. In de 
woorden van raadslid Giel van der Steenhoven (GroenLinks): 
“Het is goed als verschillende inkomensgroepen met elkaar 
in aanraking komen.” 

De fractie van Beter Amersfoort gaf aan dat het mengen 
van duurdere en sociale woningen in de praktijk erg lastig is. 
Raadslid Noëlle Sanders (Beter Amersfoort) zei dat bezitters 

van koopappartementen vaak een Vereniging van Eigenaren 
hebben. Het mengen van deze eigenaren met bewoners van 
sociale huurwoningen zou volgens Beter Amersfoort tot 
problemen leiden. Woningeigenaren hebben vaak andere 
belangen dan sociale huurders, lichtte Sanders toe.

De motie werd aangenomen met 21 stemmen voor (D66, 
GroenLinks, Amersfoort2014, PvdA, Partij voor de Dieren, 
SP en DENK) en 13 stemmen tegen (CDA, ChristenUnie, 
VVD, Beter Amersfoort, BPA en Amersfoort voor Vrijheid).

Verkeersveiligheid verbeteren
Partij voor de Dieren, GroenLinks, Amersfoort2014 en D66 
dienden de motie ‘Veiligheidsmaatregelen nieuwe toegang 
Eemkloosterterrein’ in. Zij wilden dat de gemeente de 
verkeersveiligheid verbetert bij nieuwe tweede toegang die 
aansluit op de Daam Fockemalaan. Raadslid Christian van 
Barneveld (Partij voor de Dieren) stelde dat veiligheid geen 
optie maar een recht is. De veiligheid van scholieren en 
andere fietsers moet voor hem vooropstaan bij de inrichting 
van de nieuwe toegang tot het terrein van het Eemklooster. 

Het CDA stemde tegen deze motie. Volgens raadslid Alex 
Engbers (CDA) dwingen de huidige omstandigheden 
automobilisten bijna om stil te gaan staan als zij vanuit 
het terrein van het Eemklooster de openbare weg opgaan. 
Doordat fietsers langzaam omhoog fietsen, is er volgens 
Engbers genoeg ruimte om veilig in te voegen op de weg. 

De motie werd aangenomen met 23 stemmen voor (D66, 
GroenLinks, ChristenUnie, Amersfoort2014, PvdA, Partij 
voor de Dieren, SP en Beter Amersfoort) en 11 stemmen 
tegen (CDA, VVD, BPA, Amersfoort voor Vrijheid en DENK)

Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen. 

Een schets van hoe de nieuwbouw eruit kan komen te zien 
(bron: uitwerkingsvoorstel).

BPA wil weten wat college van gezichtsbedekkende kleding vindt

Raadslid Hans van Wegen (BPA) vroeg het college of de gemeente maatregelen neemt tegen het verschijnsel dat steeds 
meer inwoners van Amersfoort, met name jonge mannen, gezichtsbedekkende kleding dragen. Het zou leiden tot onveilige 
gevoelens bij andere inwoners. 

Van Wegen deed een zogenoemd ‘ordevoorstel’ om de 
vragen te mogen stellen. Het onderwerp stond namelijk niet 
op de agenda, maar raadsleden mogen met een ordevoorstel 
wel iets nieuws op de agenda proberen te zetten. Een 
meerderheid van de raad moet dan voor zo’n ordevoorstel 
zijn. Dat was het geval. 

Van Wegen gaf aan dat de BPA van inwoners hoort dat zij 
zich onveilig voelen, doordat steeds meer mensen, vooral 
jonge mannen, met gezichtsbedekkende kleding over straat 
gaan. “Dat gaat niet alleen om petjes en hoodies, maar ook 
sjaals die hun gezicht volledig bedekken.” Volgens Van Wegen 
is hier sprake van in winkelcentra als het Euterpeplein, het 
Neptunusplein, het Stationsplein en in de binnenstad. “Dat 
geeft omstanders, maar ook joodse inwoners en winkeliers 
een onveilig gevoel.” Van Wegen vroeg wat het college 
vindt van gezichtsbedekkende kleding en of het college er 
maatregelen tegen neemt. 

Zelf bepalen wat je draagt
Burgemeester Lucas Bolsius zei op dit moment geen reden 
te zien om zijn bevoegdheden als burgemeester in te zetten 
om bepaalde kleding te verbieden. Als deze situatie zich wel 
voordoet, dan zal hij ingrijpen, zei hij. Bolsius gaf verder aan 
dat je in Nederland zelf mag bepalen in welke kleren je over 

straat gaat. Wat niet mag, is openbare gebouwen betreden 
met kleding die het gezicht totaal bedekt. De landelijke 
overheid bepaalt deze regels. Burgemeesters kunnen hierin 
niets betekenen, gaf hij aan.

te doen waar het amendement om vraagt. Daarop trok de 
VVD het amendement in.

Moeite met woordkeuzes
Over het omgevingsprogramma zelf waren de meeste 
fracties positief. Raadslid Hugo Kruyt (SP) gaf wel aan 
moeite te hebben met bepaalde woordkeuzes waarmee 
het omgevingsprogramma kwetsbare inwoners beschrijft. 
Een fragment als ‘bijvoorbeeld schuldenproblematiek of 
een licht verstandelijke of psychiatrische beperking’ stuitte 
hem tegen de borst. “Dit helpt niet bij het stigma dat sociale 
huurders soms over zich heen krijgen.” De SP had nog meer 
bedenkingen bij het programma. Toch wilde de fractie wel 
voor stemmen, omdat de ambities en doelen goed zijn, zei 
Kruyt.

Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen.

Inwoners van Liendert moeten dezelfde kansen krijgen als 
andere inwoners van Amersfoort (bron: omgevingsprogramma 
Wij-Liendert).

Gerrit van Nieuwenhuizen (VVD) 

benoemd als buitengewoon 

fractielid

De gemeenteraad benoemde Gerrit van Nieuwenhuizen 
als buitengewoon fractielid voor de VVD. 

De fractie van de VVD droeg Van Nieuwenhuizen voor 
om benoemd te worden als buitengewoon fractielid. 
Van Nieuwenhuizen is raadslid geweest en is dus geen 
onbekende. Elke fractie mag twee buitengewoon 
fractieleden hebben. De VVD had sinds 22 oktober, 
na het vertrek van Marleen van den Nieuwendijk, één 
buitengewoon fractielid: Dirk Dekker.

Wat doet een buitengewoon fractielid?
Buitengewoon fractieleden ondersteunen de fractie 
bij het raadswerk. Bij de gemeente Amersfoort is de 
benaming ‘buitengewoon fractielid’ afgesproken. 
Andere gemeenten gebruiken bijvoorbeeld de naam 
‘steunraadslid’ of ‘steunfractielid’. Net als andere 
buitengewoon fractieleden kan Van Nieuwenhuizen 
deelnemen aan commissievergaderingen en schriftelijke 
vragen stellen aan het college. Hij neemt niet deel 
aan raadsvergadering Het Besluit; dat mogen alleen 
raadsleden.

Vereisten
Om benoemd te kunnen worden, moet een kandidaat 
op de kieslijst hebben gestaan tijdens de laatste 
gemeenteraadsverkiezingen. Ook moet een kandidaat in 
de gemeente Amersfoort wonen.

Gerrit van Nieuwenhuizen werd benoemd met 30 
stemmen voor en 3 stemmen tegen. De raad stemde 
anoniem. Dat is gebruikelijk bij besluiten over personen. 
Het is daarom niet bekend wie voor en wie tegen 
stemden.

Gerrit van Nieuwenhuizen werd benoemd als 
buitengewoon fractielid voor de VVD (foto: griffie).

 >>

Raadslid Hans van Wegen (BPA) zei van inwoners te horen dat 
ze zich onveilig voelen doordat mensen, vooral jonge mannen, 
vaker gezichtsbedekkende kleding dragen (foto: Unsplash).


